
REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE BJE 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato: 26.09.2024 kl. 16.00-18.00                    

Forældrerepræsentanter: Lil Johansen, Camilla Brandstrup, Christina Charlotte Stuhr, 

Tine Bugge Lund, Kathrine Bruun Søegaard, Dan Stenholt Isaksen, Line Flarup 

Mortensen  

Suppleant: Natascha Heimann 

Medarbejderrepræsentanter: Anne Dorthe Gyldenløve, Dorte Rudfeld Pedersen 

Elevrepræsentanter: 

Skoleledelse: Marlene Ankjær 

Afbud: Line og Lil 

 

Dagsorden:  

Pkt. 1:  

Velkommen, rammesætning, godkendelse af dagsorden samt referat fra august måned 

Referat: Referat godkendt 

Pkt. 2:  

Orientering om foredraget med Imran Rashid 

Referat: Bestyrelsen orienterer om foredraget samt evaluering af vores deltagelse.  

Fra Bjerregrav Skole deltog 7 voksne. Ærgerligt at flere ikke deltog - både fra byen og skolen. 

Oplægget giver anledning til at arbejde videre med skolens skærm-politik. 

Pkt. 3:  

Orientering om budgetaftalen 2025-2028 

Referat: Der kom over 800 høringssvar.  

 Marlene gennemgik oplæg til budgetaftalen. 

Budgetaftalen:  
Randers.dk økonomi og budget  

Alt om skolefællesskaber, skolelukninger, skoleafviklinger er nedstemt, men der er vedtaget 

besparelser, som rammer specialområdet.  

Budgetaftalen vedtages pr. 10. oktober 2024. 

Pkt. 4:  

https://www.randers.dk/om-os/okonomi/budget/


Nyt fra skolen  

Referat:  

Bestyrelsen orienteres om skolens drift, elevrådet, nyt personale, åbent hus, inde-ordning, 

kvalitetsmodellen mv. 

Anne Dorthe fortæller om elevrådets seneste møde. Referater herfra bliver fremadrettet delt 

med skolebestyrelsen. 

Information om ansættelse af ny medarbejder. Skolen modtog 96 ansøgninger, hvoraf mange 

var kvalificerede. 

Marlene fortalte med stolthed om skolens åbent hus den 10. september. Det er et stort ønske 

fra skolens side at have et tættere samarbejde med Børnehuset Bjerregrav. 

Indeordning for eleverne fra efterårsferien til påskeferien med de tidligere fastsatte regler. 

Pkt. 5:  

Skole og Forældres arbejde med skolebestyrelsen 

Referat:  

At vi sammen kvalificerer vores arbejde i skolebestyrelsen.  

Modul 1 og 2 blev drøftet. Til næste møde gennemgås modul 3 og 4. 

Pkt. 6: 

Eventuelt  

Referat: 

Spørgsmål vedrørende vikar i klasserne blev drøftet. Skolen har haft nye vikarer fra korpset 

efter sommerferien. Skolen har f.eks. prioriteret at kunne deltage i det kommunale skoleskak 

med tilstrækkeligt voksne. 

Spørgsmål om nogen deltager i Skole og Forældres årsmøde. 

Obs. på de unge mennesker i byen. Skolen finder fortsat snus og tomme flasker på skolens 

områder efter weekender. 

 

 

 

 

 


